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Referat, Bestyrelsesmøde nr. 76 

Tilstede: Tim, Niels, Nold, Inge Marie, Gitte, Jan Jaap, Anthon, Benedicte og 

Hanne F. 

Tidspunkt: 

16. september 2024 kl. 15.00-16.30. 

 
 
Sted: 
Virtuelt – over zoom: 
 
Deltag i mødet via Zoom app eller browser: 
 
https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSU-
YvODExQT09 
 
Møde ID: 422 117 6243  
Adgangskode: Toon 
 
 
Bemærk: 
Referat fra møde nr. 76 er formelt set godkendt 14 dage efter udsendelse. 

 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer 

Tim 

 

2. Valg af referent 

Hanne F. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt af fremmødte 
 
 

4. Status, efterårets temadag: ’Socialkonference 2024’ i samarbejde med 
FORSA og Social Kritik (Anders) 

Alt er næsten klar til temadagen, der er udarbejdet et spændende pro-
gram for dagen.  

https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSUYvODExQT09
https://kpdk.zoom.us/j/4221176243?pwd=azdSU1VWQmw1cHVPV0JjSUYvODExQT09
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Anders, som har været med i planlægningsgruppen, er desværre for-
hindret i at deltage. Hanne F. præsenterer foreningen i stedet. 
 
 
 

5. Evaluering, Tidsskrift for Socialpædagogik, 27. årg. nr. 1, 2024 (Niels) 

Der er positive tilbagemelding på sidste udgivet tidsskrift. Vi har modta-
get roser, for at det er en relevant tematik (demens) at sætte fokus på i 
forhold til nye veje for socialpædagogikken.  
 

 
6. Status, 27. årg. nr. 2, 2024 samt 28. årg. nr. 1 2025 (Niels) 

Redaktøren melder, der ser fint ud mht. bidrag til kommende tidsskrift, 
de fleste bidrag er indkommet. Der er flere skribenter, som også var på 
den sidste temadag + andre nye.  
 

 
7. Opfølgning, temadag, forår 2025 (Niels, Gitte, Benedicte) 

Arbejdsgruppen er under opstart. Datoen er endnu ikke fastlagt, men 
det vil være relevant at lægge temadagen efter 10. maj 2025 for at 
undgå andre lignende arrangementer.  
 

 
8. Konstituering af bestyrelsens arbejde: 

a. Valg af ansvarlig for vores sociale medier 

Vi mangler en ansvarlig for vores sociale medier – særligt på LinkedIn. 
Gitte vil gerne spørge Hanne, om de kunne være ansvarlige sammen. 
Benedicte vil spørge Lotte om hendes erfaringer med at være ansvar-
lig, og vil også selv kunne bidrage. 
Det er vores fælles ansvar at bidrage til indhold på sociale medier.  

 

 

9. Drøftelse af behov for ny platform til salg af artikler fra tidsskriftet 

(Hanne) 

WERK udfaser deres nuværende platform, de foreslår, at vi erstatter 
med Tidsskrift.dk, som er styret af det Kongelige bibliotek. 
Ulempen er, at efter et år er alle artikler frigivet – og vi derfor ikke kan 
få indtjening på gamle artikler, hvilket på nuværende tidspunkt udgør 
en stor del af vores indtægter i foreningen. 
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Jan Japp har undersøgt mulighed for open access, Vi diskuterer denne 
model, og om det er muligt at tage et gebyr for publicering - det betales 
faktisk af sektoren til de store forlag, - men for et lille tidsskrift giver det 
nok noget bøvl. 
Hanne undersøger, hvornår WERK lukker sin platform ned, og hvor 
meget vi tjener på de nyeste numre. 
Der stilles forslag om, at lave vores egen webshop på hjemmesiden.  
Hanne undersøger, om WERK vil service en sådan webshop – og pri-
sen for servicen. 
Hvis vores nuværende platform hos WERK ikke lukkes ned akut, sam-
ler vi det på diskussionen om åben acces på bestyrelsesmødet i be-
gyndelsen af 2025. 
 

 

10. Drøftelse og evt. nedsættelse af arbejdsgruppe ift. at få flere medlem-

mer/abonnenter. 

a. Indsats på Pædagoguddannelser (studerende og undervisere) 

b. Inddragelse af alle professionshøjskoler (UCL og Absalon) 

c. Inddragelse af alle pædagogik-uddannelser (kandidat og ma-

ster) 

d. Indsats hos Socialpædagogerne 

e. Indsats ift. øvrige samarbejdspartnere (eksempelvis LFS, PLS) 

Der nedsættes en arbejdsgruppe: Tim, Gitte, Benedicte, Hanne F. – som 
drøfter muligheder, som tages med til næstkommende bestyrelsesmøde. 

 

 
11. Dato til kommende bestyrelsesmøde aftales via Doodle 

Kommende bestyrelsesmøde er et ”heldagsmøde” i begyndelsen af 
2025. Tim rundsender doodle – der er endvidere mulighed for spisning 
til sidst. Vi forsøger at afholde mødet midt i landet Odense eller Kolding 

 
 

12. Evt. 

 
 


